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Weteran wśród trenerów, Arrigo Sacchi powiedział, że Juventus jest lepszą

drużyną niż Roma, która będzie potrzebowała zrobić coś więcej. Tym co

myśli podzielił się w wywiadzie z Il Messaggero.

 

Czy Juventus zasłużył na trzypunktową przewagę?

- Tak i to z wielu powodów.

- Z jednej strony różnicę robi miejsce. W Rzymie żyje się dobrze i łatwiej się

rozproszyć.

- Potrzeba zawodników, którzy są przykładem profesjonalizmu. Poza tym, Bianconeri

są przyzwyczajeni do wygrywania i bycia na szczycie. Kiedy zawodnik przybywa do

Turynu wie, że będzie musiał żyć z myślą jedynie o sukcesie.

- Drużyna Allegriego jest bardziej kompletna i zdeterminowana na boisku.

- Jednak jeśli Roma gra dobrze, to jest lepsza niż rywal. Jest bardziej żywa i pokazuje

więcej pięknej gry.

- W każdym razie, trzy punkty to nic. Jeśli różnica ułożyłaby się inaczej

powiedziałbym, że sprawa Mistrzostwa jest całkowicie otwarta.

- Jednak żeby ją zniweczyć, Roma musi zrobić coś więcej, bo jest taktycznie i

technicznie z tyłu. Posiadanie piłki nie jest wystarczające, tak samo jak

indywidualności pierwszej klasy, które Garcia ma do dyspozycji.

- On na pewno wykonał dobrą robotę. W tym sezonie, do tej pory ma pecha, wiele

kontuzji i kilka niefortunnych wyborów w mercato.

 

Dlaczego Roma nie przekonuje w starciach z wielkimi drużynami?

- Nie patrzę na ich przeciwników, tylko na to jak się zachowują.

- Grają całkowicie źle w fazie defensywnej.

- Jeśli mierząc się z przeciwnikami, którzy posiadają piłkę, mieliby podobną

organizację co Empoli, to już byliby przed Juve.

- Kilku ich kluczowych zawodników z poprzedniego sezonu jest o rok starsza. De

Sanctis, Maicon, De Rossi, Totti, nie mówiąc już o Cole'u i Keicie.
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- Gervinho wciąż jest ważny, ale trochę zbyt często idzie sam z akcją. Drużyna nie

jest w stanie utrzymać tego samego tempa, tak jak przed rokiem. Czasami niektórzy

z piłkarzy po prostu człapią.

- Stracili błyskotliwość, która ich charakteryzowała. Ich żywiołowość i entuzjazm był

przekładany na występy oraz wyniki.

 

Jedną z różnic jest dodatkowa gra w europejskich pucharach...

- W zeszłym roku, Garcia miał okazję trenować swoich zawodników przez cały

tydzień i pokazywał to. Liga Mistrzów wymaga więcej niż Liga Europy, ale wciąż traci

się coś, gdy gra się w środku tygodnia.

 

Sacchi twierdzi, że Roma i Juventus nie wiedzą jak dobrze wykorzystywać pressing...

- Roma nie zna tego zbyt dobrze. Kiedy decyduje się naciskać, robi to z minimalnym

wysiłkiem i bez przekonania. Garcia ma zbyt wielu specjalistów i tak naprawdę nikt

z nich nie wie czym jest pressing. Nie mają do tego technicznych umiejętności.

- Nainggolan, wspaniały zawodnik i obecnie najbardziej aktywny w drużynie,

czasami do niego wychodzi, ale to nie pressing tylko staranie. Giallorossi nie

poruszają się i nie zachowują jak drużyna.

- Garcia potrzebuje graczy kompletnych, a ma zaledwie kilku takich.

- Juventus, gdy używa pressingu, nie jest w stanie go utrzymać. Przeciwko

Sampdorii, dwie kolejki temu, udało im się to tylko przez pół godziny.
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